
 

 

Schriftelijke vragen van de PvdA Statenfractie Noord-Brabant  

 

Betreft:  

Uitbreiding veehouderij Bosweg te Deurne  

 

Geacht College, 

 

De fractie van de Partij van de Arbeid nam kennis van een situatie aan Bosweg te Deurne waar 

sprake is van uitbreiding van veehouderij, terwijl jaren geleden met veel publiek geld een ander 

bedrijf is uitgekocht  om overlast voor bewoners door intensieve veehouderij te verminderen. 

Momenteel ligt een bedrijfswijziging en uitbreiding voor aan Bosweg 3 te Deurne naar 80.000 

vleeskuikens. In 2014 is aan Bosweg 4 door bemiddeling van het urgentieteam en met middelen uit 

het provi ie udget , zij de € 750.000,--, een bedrijf verplaatst en zijn de oude stallen in 2017 

gesloopt. 

  

De PvdA heeft naar aanleiding van deze casus enkele vragen  

 

1. Is het juist dat met inzet van het urgentietea  e  et i zet va  € 750.000,-- in 2014/2015 

besloten is het bedrijf Bosweg 4 te Deurne te verplaatsten? 

2. Ligt aan de verplaatsing een plan van het gebied ten grondslag waaraan alle partijen in het 

gebied zich hebben te houden?  

Zo ja, wat betekent dit nu voor het bedrijf aan Bosweg 3? Hoe scherp en juridisch houdbaar 

zijn de gemaakte afspraken? 

3. De gemeente Deurne was in 2014 betrokken bij de discussie en is mede ondertekenaar van 

het plan. Zijn door het urgentieteam met de gemeente Deurne afspraken  gemaakt over 

bijvoorbeeld het wijzigen van bestemmingsplannen om daarmee het risico in de toekomst 

van opnieuw toenemende overlast  te voorkomen?  

Zo ja, welke acties zou gemeente Deurne ondernemen en zijn de afspraken nagekomen?  

Zo nee, waarom zijn dit soort toekomstgerichte acties  niet geregeld? 

4. Heeft u of de gemeente Deurne, naast eventuele afspraken uit het gebiedsplan o.l.v. het 

urgentieteam,  juridische en/of andere mogelijkheden om de uitbreiding bij Bosweg 3 tegen 

te houden vanwege eerder in het gebied ervaren en erkende overlast bij omwonenden  en 

de nu opnieuw te verwachten overlast?  

Zo ja, zet u de instrument(en) in?  

5. Indien u vraag 2 met een nee moet beantwoorden vragen we ons af  waarom er gewerkt is 

aan een verplaatsing. Immers, zo vindt de fractie van PvdA Brabant,  een dergelijke korte 

termijnoplossing had niet mogen leiden tot het uitgeven van zoveel publiek geld.  

Welke afwegingen zijn gemaakt om in 2014/2015 tot verplaatsing over te gaan?  

Vindt u ook nu achteraf, dat het nog steeds een verantwoorde investering was en zo ja 

waarom? 

 

PvdA Brabant 

Antoinette Knoet-Michels  
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